
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-08-23, § 15 

 

 Tid Torsdagen den 23 augusti 2012 kl 16.00 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 30 augusti 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)   

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Maria Nygård (S) §§ 1-19  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Sebastian Carlsson (M) 

Kenneth Nilsson (S) för Maria Nygård (S) § 20 

 

Ersättare: 

  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M)   

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S) §§ 1-19    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Marita Anheim, 

Ann-Charlotte Bergqvist, Petra Dalunde, Mårten Frumerie, Victoria Grönros, Gunnar 

Jensen, och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 



  

 

 

 
 § 15 

”Skrivelse angående studenttornet” samt ”Sök en plats för 
studentskrapan”. Svar på skrivelse från Tomas Rudin (S) samt svar på 
Maria Östberg Svanelind (S) m fl skrivelse  
Dnr E2012-510-00613 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar skrivelsen i enlighet med kontorens 

 gemensamma tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma tjänsteutlåtande 

från den 29 juni 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin 

 (C) Åke Askensten m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se 

 beslutet).  

 

2) Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) föreslår att nämnden 

 beslutar enligt följande: 

 

 Att ge exploateringskontoret och stadskontoret i uppdrag att påbörja en 

 planprocess för ett studenttorn på den aktuella platsen samt att därutöver anföra  

 

 Studentbostadsbristen i Stockholm är stor. I hela Stockholms län finns idag drygt 

 80 000 studenter och bara drygt 12 500 studentbostäder. Hösten 2012 framkom i 

 en rapport av Stockholms studentkårers centralorganisation, SSCO, att 

 Stockholm stad inte kommer att hålla vare sig det studentbostadslöfte de 

 borgerliga partierna gav studenterna inför valet 2010 eller det förnyade löfte om 

 4 400 studentbostäder fram till 2015 som den borgerliga majoriteten gav 

 studenterna hösten 2011. För Stockholms framtid som kunskapsregion är 

 studentbostadsbyggandet i regionen en av de absolut viktigaste frågorna. Därför 

 är det här tillskottet på nästan 400 studentbostäder välkommet.  

 

 Det finns en stor konsensus kring behovet av fler studentbostäder i Stockholm. 

 Det finns också många som längtar efter nytänkande i arkitekturen, också i 

 Stockholms innerstad, och som tycker att Studenttornet är en spännande byggnad 

 som borde ges plats i vår stad. Det finns många skäl att bygga studenttornet och 

 det finns också många skäl att bygga det på Södermalm. Vi är övertygade om att 

 studenttornet skulle vara bra inte bara för Stockholms studenter utan för 

 Södermalm som stadsdel. Torn och skrapor som sticker upp på olika delar av 

 Södermalm har dessutom blivit något som karaktäriserar stadsdelen idag. 

 Skrapan är ett exempel, det så kallade Söders torn och Folksam-huset är två 

 andra. På det sättet är Studenttornet framförallt en fortsättning på ett uttryck som 

 redan finns på Söder. Studenttornet tillför Stockholm studentbostäder och en 



  

 häftig ny och kaxig byggnad, men det tillför också innovation och kreativitet. 

 Det är vi helt övertygade om är bra för Stockholm. 

 

 Den föreslagna platsen för studenttornet är en möjlig plats för en hög fastighet 

 med studentbostäder. Förslaget ska således testas i en planprocess. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel 

Forslund (FP), Johan Hedin (C), Åke Askensten m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livh 

(V) . 

 
Reservation 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


